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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 06.08.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 496 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Mette Gjerskov (S).

Spørgsmål 496:
Er det korrekt, at landbruget som noget nyt vil kunne få udbetalt mellem 16 og 

26 mio. kr. om året for at undlade at dyrke de 2 m-bræmmer langs vandløb og 
søer, der har været dyrkningsfri siden 1992?

Svar:
Nej. Der henvises til besvarelsen under spørgsmål 495.
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